
Protokół nr L/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Zawidowie 

odbytej w dniu 29 czerwca 2010 roku w sali konferencyjnej 
Urzędu Miejskiego w Zawidowie. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej pan Robert Drabko o godzinie 16.30 otworzył obrady 
L sesji i po przywitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 
w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi kworum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał – listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 
do niniejszego protokołu. 
 
W komisji wniosków pracowali: 
Radni: G. Micińska, J. Kuszaj. 
Propozycje porządku obrad radni otrzymali na piśmie. 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, iż porządek dzisiejszej sesji przedstawia się 
następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej z dnia 31  maja 2010r. 
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Informacja o inwestycjach i remontach realizowanych przez Gminę Miejską Zawidów. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010,  
b) przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków, 
c) upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zawidowie 

do wydawania decyzji administracyjnych z zakresu pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
6. Odpowiedzi na złożone interpelacje oraz zgłoszone wnioski i zapytania.  

 
 
 
Po odczytaniu porządku obrad Przewodniczący R. Drabko zwrócił się z zapytaniem, czy 
któryś spośród radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad. 
 
Zastępca Burmistrza Rober Łężny wniósł o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 4, 
podpunktu „d” dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie: Uchwały zmieniającej Uchwałę Nr 
XXVI/123/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 sierpnia 2008r. w sprawie 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008-2012, podpunktu „e” dotyczącego podjęcia 
uchwały w prawie: Przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018 oraz podpunktu 
„f” dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie: Zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na 
lata 2010-2018 
 
Przewodniczący Rady R. Drabko poddał zgłoszony wniosek pod głosowanie. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-14, przeciw-0, wstrzymujących 
się-0, przyjęła ww. wniosek. 
 
 



Po zmianie porządek obrad sesji przedstawia się następująco: 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad  XLIX sesji Rady Miejskiej z dnia 31  maja 2010r. 
2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
3. Informacja o inwestycjach i remontach realizowanych przez Gminę Miejską Zawidów. 
4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010,  
b) przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków, 
c) upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zawidowie 

do wydawania decyzji administracyjnych z zakresu pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym. 

d) Uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVI/123/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z 
dnia 30 sierpnia 2008r. w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 
2008-2012 

e) Przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018 
f) Zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
6. Odpowiedzi na złożone interpelacje oraz zgłoszone wnioski i zapytania.  

 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej z dnia 31 maja 2010 r. 
 
Przewodniczący R. Drabko poinformował, iż protokoły były przedstawione w terminie 
statutowym. 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o wnoszenie uwag do protokołu nr XLIX sesji Rady 
Miejskiej z dnia 31 maja 2010r. 
 
Wobec braku uwag do protokołu Przewodniczący R. Drabko poddał pod głosowanie projekt 
protokołu nr XLIX z sesji Rady Miejskiej z dnia 31 maja 2010r. 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu:/za-13, przeciw-0, wstrzymujących 
się-1, zatwierdziła ww. protokół. 
 

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Zawidowie. 
 

 
Przewodniczący przedstawił również pisma, które wpłynęły do Biura Rady: 
 
- pismo pani Marty Wochny, z zapytaniem odnośnie terminu utwardzenia drogi przy ulicy 
Tęczowej,  
- pismo mieszkańców ulicy Tęczowej odnośnie prośby o utwardzenie drogi, 
- odpowiedź Zastępcy Burmistrza Roberta Łężnego na pismo Starosty Zgorzeleckiego 
Mariusz Tureńca, dotyczące prośby o dofinansowanie dzieci z gminy Zawidów 
przebywających w placówkach opiekuńczo-wychowawczych znajdujących się poza obszarem 
gminy. 
 
 



3.   Informacja o inwestycjach i remontach realizowanych przez Gminę Miejską 
Zawidów. 

 
Zastępca Burmistrza Robert Łężny poinformował, że boisko przy szkole zostało ukończone i 
rozliczone. Inwestycja zakończyła się kwotą 298,000 zł, z czego 115.000 zł było ze strony 
gminy, a 183,000 zł zostało dofinansowane z Programu Ochrony Obszarów Wiejskich. 
Kolejna inwestycja dotyczy Sali sportowej przy ulicy Szkolnej. Na dzień 18.06.2010r. zostały 
wystawione przez wykonawcę faktury na kwotę 1,350,000 zł, a Urząd otrzymał 240.000 zł z 
Funduszu Kultury Fizycznej. 
Rozpatrzony został pierwszy wniosek o płatność. W dniu dzisiejszym wysłane zostały 
dokumenty do Drezna w celu otrzymania pierwszej części pieniędzy za wniosek. Wniosek 
kolejny także został złożony i dzisiaj Urząd otrzymał informację o kontroli posiadanych 
dokumentów.  
Jeśli chodzi o salę, to powróci temat prac dodatkowych. Na chwilę obecna wiadomo, że 
kwota nie powinna przekraczać kwoty ustalonej. 
Kolejnym przygotowywanym projektem jest „ Radosna Szkoła”. Do 2 lipca jest termin 
oddania dokumentacji przez firmę projektującą.  
Kosztorys będzie podzielony na dwie części. Na cześć, która będzie kwalifikowana w 
projekcie i na koszty, które się nie kwalifikują.  
Następną sprawa jest remont pomieszczeń Ośrodka Kultury. Wniosek został zakwalifikowany 
i w sierpniu powinna zostać podpisana umowa. Do czasu  podpisania umowy trzeba poczekać 
z przetargiem.  
Inwestycja dotycząca ulicy Lubelskiej była planowana i potwierdzona, lecz niestety nie 
wiadomo czy dojdzie do skutku, ponieważ Minister przekazał pieniądze na tereny 
popowodziowe.  
W ramach programu „Rowerem na styku dwóch granic” na mieście zostały zamontowane: 20 
sztuk ławek, 30 sztuk stojaków na rowery, 20 sztuk koszy na śmieci oraz tablice 
informacyjne. Projekt zakładał 77.000 zł, kosztowało to 51.300 zł z czego 48,000 zł było 
dofinansowane. 
Pozostają remonty dróg, które są robione na bieżąco. 
Dochodzą remonty zasobów mieszkaniowych gminy, na które było 81,000 zł. Na dzień 
dzisiejszy wydane jest ponad 10,000 zł i wszystko jest realizowane na bieżąco.  
 
Radny Marian Gorgolik zadał pytanie odnośnie boiska przy szkole, czy jest jakieś 
rozwiązanie, aby usunąć utrudnienia dla osób wchodzących na boisko, ponieważ na chwilę 
obecną brama jest zamknięta. 
Zastępca Burmistrza Robert Łężny odpowiedział, że przed brama należy wykonać barierkę, 
która będzie utrudniać wjazd na boisko skuterami.  
 
Radna Gabriela Micińska zadała pytanie, na jakim etapie są prace przy budowie hali. 
Zastępca Burmistrza odpowiedział, że wszystko odbywa się zgodnie z harmonogramem i w 
czerwcu zaczęto stawiać konstrukcje. 
 
Radna Teresa Brud zadała pytanie, czy szkoła będzie miała w przyszłości własną kotłownie. 
Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że wykonana będzie mała przeróbka kotłowni, a poza tym 
pozostanie taka jaka jest obecnie. 
 
 
 
 



4. Podjęcie uchwał w sprawie: 
      a)wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010,  

 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
 
Uchwała L/245/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 czerwca 2010r. w sprawie: 
wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Zawidowa na rok 2010 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu :/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę L/245/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 

b) przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków, 

 
Radna G. Micińska zadała pytanie skierowane do Prezesa Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych Pana Piotra Michalkiewicza, jak zamknęła się sprzedaż wody i ścieków przy 
obecnej cenie. 
 
Pan P. Michalkiewicz odpowiedział, że sprzedaż wody za rok 2009 zamknęła się stratą w 
wysokości 622,26 zł, a sprzedaż ścieków stratą w wysokości 46,584,92 zł.  
 
Przewodniczący R. Drabko poprosił o stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
 
Uchwała L/246/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 czerwca 2010r. w sprawie: 
przedłużenia czasu obowiązywania taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu :/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę L/246/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 



c) upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zawidowie 
do wydawania decyzji administracyjnych z zakresu pomocy materialnej o 
charakterze socjalnym. 

 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
 
Uchwała L/247/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 czerwca 2010r. w sprawie: 
upoważnienia Kierownika Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Zawidowie do 
wydawania decyzji administracyjnych z zakresu pomocy materialnej o charakterze socjalnym. 
 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu :/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę L/247/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 

b) Uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVI/123/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z 
dnia 30 sierpnia 2008r. w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 
2008-2012 

 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
 
Uchwała L/248/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 czerwca 2010r. w sprawie: 
Uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXVI/123/2008 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 30 
sierpnia 2008r. w sprawie Wieloletniego Planu Inwestycyjnego na lata 2008-2012 
 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu :/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę L/248/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
 
 
 
 



b) Przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
 
Uchwała L/249/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 czerwca 2010r. w sprawie: 
Przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu :/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę L/249/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

a) Zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018 
 
Przewodniczący R. Drabko przypomniał, że temat omawiany był w Komisjach i poprosił o 
stanowiska Komisji. 
 
Komisja Budżetu i Finansów – za przyjęciem. 
Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – za przyjęciem. 
Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Sportu – za przyjęciem. 
 
Wobec braku pytań Przewodniczący R. Drabko poddał projekt uchwały pod głosowanie 
 
Uchwała L/250/2010 Rady Miejskiej w Zawidowie z dnia 29 czerwca 2010r. w sprawie: 
Zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości na lata 2010-2018 
 
Rada Miejska w obecności 14 radnych, w głosowaniu :/ za-14, przeciw-0, 
wstrzymujących się-0/ - podjęła uchwałę L/250/2010, która stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
 
Radna Teresa Brud zdała pytanie skierowane do Zastępcy Burmistrza Roberta Łężnego, na 
jakim etapie jest adaptacja budynku na ulicy Młynarskiej, który ma być przeznaczony na 
lokale socjalne. 
Zastępca Burmistrza Robert Łężny odpowiedział, iż jest przygotowywana tylko koncepcja. 
Na początku trzeba zacząć od Planu Zagospodarowania Miasta, gdzie konieczna jest ocena 
aktualności zapisu planu. 
 
Radna T. Brud zapytała, czy temat ten będzie w tym roku wprowadzony. 
Burmistrz Miasta Pan Józef Sontowski odpowiedział, iż ta sprawa będzie w tym roku 
załatwiona. 
 
Radna T. Brud zadał pytanie, ile osób zamieszkuje budynek. 



Sekretarz Miasta Marcin Rogacki wyjaśnił, że budynek zamieszkują trzy rodziny. 
 
Radna T. Brud zapytała, jak wygląda czynsz tych mieszkańców. 
Skarbnik Miasta Kazimiera Bilmon wyjaśniła, że czynsz wynosi około 300zł.  
 
Radna T. Brud zadała pytanie, jakie składniki wchodzą w czynsz. 
Sekretarz Miasta odpowiedział, że opłaty dotyczą czynszu, ciepła, wody, ścieków, śmieci i 
energii elektrycznej. 
 
Radna T. Brud zapytała, kto płaci za ciepło. 
Sekretarz Miasta wyjaśnił, iż za ciepło płaci osoba zamieszkująca, proporcjonalnie do 
zajmowanej powierzchni. 
 
Radny Andrzej Pilarski zadał pytanie, czy odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie 
Wspólników Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych. 
Sekretarz Miasta M. Rogacki odpowiedział, że odbyło się w dniu wczorajszym. 
 
Radny A. Pilarski zapytał, czy na Zgromadzeniu zatwierdzono sprawozdanie z działalności 
zarządu, jak również sprawozdanie finansowe. 
Zastępca Burmistrza Robert Łężny poinformował, że sprawozdania zostały zatwierdzone. 
 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, skąd pomysł likwidacji Przedsiębiorstwa Usług 
Komunalnych. Jeśli temat ten jest aktualny, to na jakim etapie są działania Urzędu w tym 
kierunku. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż na chwilę obecną nie zostały przedłożone żadne dokumenty na 
tę okoliczność i nie ma o czym dyskutować, ponieważ pojawiły się takie pomysły i nie 
wiadomo jak to się zakończy. 
Zastępca Burmistrza Pan Robert Łężny oznajmił, że spółka działa tak jak nakazuje prawo i 
bilanse są sporządzane prawidłowo. Inną kwestią jest sprawa, że cały system mógłby 
wyglądać nieco inaczej i działać pod Urzędem. W takiej sytuacji odpadłoby sporo elementów, 
inaczej kształtowałoby się finansowanie i inne byłyby koszty. 
 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, czy wiadomo coś na temat propozycji Ośrodka Kultury na 
wakacje dla dzieci i młodzieży. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż otrzymał taką koncepcję na piśmie. W tej kwestii wypowiedział 
się Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej, Ośrodek Kultury jak i Szkoła. Propozycje ukarzą się 
na stronie internetowej. 
 
Radny A. Pilarski zauważył, że jeśli chodzi o „Dzień dziecka i powitanie wakacji”, to był 
obecny na imprezie i jedno co się radnemu rzuciło w oczy to reklama piwa na parasolach. 
Radny A. Pilarski zwrócił uwagę na budynek byłego Banku Zachodniego w Zawidowie. 
Radny zauważył, że należy porozmawiać z właścicielem budynku, aby uporządkował i zadbał 
o teren, ponieważ budynek znajduje się w centrum Miasta. 
Radny A. Pilarski zaproponował, żeby porozmawiać z prawnikiem, aby przygotował 
dokumenty potrzebne na załatwienie tej sprawy. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż do tej pory Urząd próbował załatwić tę sprawę ugodowo, lecz 
jeśli rezultatów nie widać sam osobiście podejmie ten temat. 
 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, czy  wpływają oferty na nabycie budynku przy ulicy 
Grunwaldzkie ( była siedziba PUK-u) 



Burmistrz Miasta odpowiedział, że było paru zainteresowanych budynkiem lecz cząstkowo. 
Nie są to osoby, które działają wspólnie i z porozumieniem, dlatego jest problem, ponieważ 
każdy chciałby kawałek budynku. Pojawiła się tylko jedna osoba zainteresowana całością, 
lecz nie jest zbyt zdecydowana. 
Burmistrz Miasta oznajmił, iż dość rozwojowa jest sytuacja z budynkiem przy ulicy 
Zgorzeleckiej 1. Po roku czasu zostały zakończone wszystkie procedury. W lipcu odbędzie 
się przetarg  i jest zapewnienie, że ktoś do niego przystąpi. 
 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, czy są zainteresowani budynkiem. 
Burmistrz Miasta poinformował, że zainteresowana jest jedna osoba. 
 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, czy sytuacja finansowa Urzędu nie jest podobna do 
powiatowej. 
Skarbnik Miasta wyjaśniła, że wszystko jest w porządku i wypłaty nie są wypłacane z 
kredytu. 
 
Radna Gabriela Micińska zadała pytanie, czy Burmistrz Miasta wie coś na temat obiektów 
przy ulicy Kopernika (hotel) i budynku naprzeciwko. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że obydwa budynki są prywatne. Wysyłane były pisma i 
odwołania do nadzoru budowlanego. 
 
Radna G. Micińska zadała pytanie odnośnie „Gościńca pod Orłem”, czy właściciel ma prawo 
wyciągać okna z budynku. 
Burmistrz Miasta wyjaśnił, że właściciel ma prawo wyjąć okna, ponieważ jest to jego 
własność.  
Burmistrz Miasta poinformował, że kontaktował się z nadzorem budowlanym, 
konserwatorem zabytków i Prokuraturą.  
 
Radna G. Micińska oznajmiła, że teren wokół boiska do siatkówki plażowej należałoby 
wygrabić z kamieni i wykosić. 
Radna zauważyła, że należy się także zająć kostką przy ulicy Wesołej. 
Prezes Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych w Zawidowie Piotr Michalkiewicz oznajmił, że 
roboty zaczęto i wszystko odbywa się na bieżąco. 
 
Radna G. Micińska oznajmiła, iż rozmawiała z mieszkańcem ulicy Kolejowej, który wyraził 
bardzo duże niezadowolenie. Problem dotyczy zaklejonych dziur, które załatane zostały tylko 
do pewnego miejsca i stacja PKP została pominięta. Kolejny problem jest taki, że postawiony 
został kosz na śmieci przy zajezdni dla autobusów i nie wiadomo kto ma go wywozić. 
Dochodzi także sprawa wykoszenia trawy na poboczu przy dojeździe na stacje. 
 
Radna Maria Szkwarek przekazała prośbę do Pana Piotra Michalkiewicza, aby wykosić trawę 
między sklepem ogrodniczym a firmą czeską. 
Pan P. Michalkiewicz oznajmił, że trawa zostanie wykoszona. 
 
Radna Janina Kwolek oznajmiła, iż chciała podziękować pracownikom Urzędu Miejskiego 
zajmującym się Promocją Miasta za „gadżety” dla dzieci, które uczestniczyły w biegu. 
 
Radny A. Pilarski zadał pytanie, od kiedy będą utwardzane ulice osiedlowe. 
Pan. Piotr Michalkiewicz wyjaśnił, iż nie została jeszcze potwierdzona data przez firmę, która 
zajmuje się transportem, lecz spodziewa się, że odbędzie się to w tygodniu. 



 
 

6. Odpowiedzi na złożone interpelacje oraz zgłoszone wnioski i zapytania. 
 

Przewodniczący R. Drabko stwierdził, że punkt ten został zrealizowany, ponieważ 
odpowiedzi były udzielane na bieżąco, a wniosków nie zgłoszono. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad, Przewodniczący Rady R. Drabko o godzinie 18.00 
zamknął sesję. 
 
 
 
 
          Protokołowała:                                                                          Przewodniczył: 
 
       Izabela Matuszczyk                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                                                              Robert Drabko 


